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Beste allemaal, 

In het bijzonder meneer Valk (voorzitter), mevrouw Den Hertog (penningmeester) en 

meneer Vrolijk (bestuurslid), van harte gefeliciteerd met het honderdjarig bestaan van de 

Klaverjasvereniging van de HTM. Honderd jaar: hoeveel partijtjes klaverjassen zouden dat 

wel niet zijn? En hoeveel kopjes koffie? 

 

Feit is dat er de afgelopen honderd jaar veel is gebeurd in Den Haag. Zeker ook op het 

gebied van het openbaar vervoer. In het Haags Openbaar Vervoer Museum in oude remise 

Frans Halsstraat zijn de mooie oude trams uit vroeger dagen te bewonderen. Af en toe zien 

we ze ook door onze stad rijden. En wist u dat pas een jaar na de oprichting van uw 

verenging de eerste bus van de HTM op de weg kwam? 

 

Het inwoneraantal van Den Haag groeide in die jaren hard, zou later weer krimpen en nam 

vervolgens weer toe. Nieuwe wijken verrezen, nieuwe tramlijnen en buslijnen zagen het 

licht. De tramtunnel werd gegraven, Randstadrail deed z’n intrede, net als de elektrische 

bus. En ondertussen legden verschillende generaties HTM’ers heel wat kaartjes, tot op de 

dag van vandaag. Want dat is iets van alle tijden: de mens is op zoek naar gezelligheid en 

ontspanning. En dat biedt de Klaverjasvereniging. 

 

Een plek waar je méér doet dan kaarten: je deelt er lief en leed. Verenigingen als de uwe zijn 

daarom belangrijk voor de stad. Ze vormen, samen met alle Hagenaars en Hagenezen, het 

sociale weefsel van Den Haag. 

 

Het is dan ook met veel plezier dat ik u, meneer Valk, de Stadspenning mag overhandigen 

die het college van burgemeester en wethouders heeft toegekend aan de 

Klaverjasvereniging van de HTM. 

 

Maar, daarmee ben ik er nog niet… 

Want net als de stad gemaakt wordt door de mensen die er wonen en werken, zo bestaan 

ook verenigingen bij de gratie van hun leden. In het bijzonder de bestuursleden. 

U zorgt ervoor dat er het hele jaar door, elke week gespeeld kan worden.  

En niet alleen dat, u zorgt ook voor een hapje en een drankje, voor cadeautjes en u doet de 

boekhouding. Kortom, u houdt de Klaverjasvereniging draaiende. En dat al gedurende 

langere tijd. De gemeente zet u dan ook op een feestelijke dag als deze graag in het 

zonnetje. 

 

Het is mij een eer en genoegen om u, Maria Johanna Apolonia den Hertog, Frank Vrolijk en 

Hendrik Pieter Valk alle drie namens het college van burgemeester en wethouders de 

Stadsspeld uit te reiken. Als blijk van grote waardering voor uw inzet voor de Haagse 

samenleving. 

 

Van harte gelukgewenst en: ga alstublieft nog even zo door. 


